
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
12.11.2024 
 
Marți, 12 noiembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului 
Școlar Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
Solicitarea de la Școala Gimnazială Băcia se amână. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă lista cu excepțiile de la plata cu ora, conform Anexei 2. 
2. Se informează despre participarea timp de o săptămână a unui inspector școlar la 

un proiect ERASMUS. 
3. Se aprobă rapoartele de doctorat ale inspectorilor și directorilor. 
4. Se aprobă procedura de evaluare  a directorilor din unitățile de învățământ, pentru 

anul școlar 2024-2025. 
5. Se aprobă cererea de pensionare anticipată, pe motive medicale,  a unui cadru 

didactic de la Liceul Tehnologic ”Ovid Densușianu” Călan, începând cu data de 
01.01.2025. 

6. Se informează despre suspendarea acordării sporului de neurotoxicitate pentru 
angajații I.S.J. Hunedoara. S.I.P. Județul Hunedoara informează I.S.J. Hunedoara de 
obligația de punere în aplicație a sentinței, plata sumei de 1.500 lei cheltuieli de 
judecată și plata sporului de condiții de muncă. 

7. Se informează despre aprobarea primită de la M.E. pentru externalizarea 
serviciului juridic al I.S.J. Hunedoara pentru procesul cu S.I.P. Județul Hunedoara. 

8. Se prezintă adresa S.I.P. Județul Hunedoara prin care se solicită informații privind 
sumele alocate și produsele/dotările făcute de I.S.J. Hunedoara pentru 
îmbunătățirea condițiilor de muncă. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 
DE ADMINISTRATIE  
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